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SLOVENSKÝ RYBÁRSKY ZVÄZ 

MIESTNA ORGANIZÁCIA DOLNÝ KUBÍN 

ZÁPISNICA č. 3/24 

zo zasadnutia výboru MO SRZ Dolný Kubín konaného v Rybárskom dome dňa 06.05.2024 

 

Prítomní : Andrej Benka, Ing. Marek Mäsiar, Tibor Ferjančik, Róbert Milan, Ján Flajs, Martin 

Hubinák , Mgr. Martin Bartoš 

 

Za KK:  Ing.Martin Lakoštík, Martin Onderek 

 

Hostia: Ing. Martin Okoličáni 

 

Neprítomní : Mgr. Anton Oštadnický 

 

Program :  

1. Kontrola plnenia úloh 

2. Organizačné otázky  

3. Príprava kaprových pretekov Orava Carp Cup 2024 

4. Rôzne 

 

Priebeh zasadnutia : 

 

Zasadnutie výboru otvoril predseda MO SRZ p. Andrej Benka, ktorý privítal prítomných členov 

výboru. Konštatoval, že výbor je uznášaniaschopný. Program bol jednohlasne prítomnými 

odsúhlasený bez pripomienok.  

 

Bod 1 : Kontrola plnenia úloh 

 

Trvajúce úlohy : 9/22 – výkup pozemkov, - trvalá 21/22 – registratúrny poriadok, uloženie 

a skartácia dokumentov, 4/23 Oznámenie o rozbore svalovine rýb – zodpovedný hospodár  

 

Nesplnené : 

 

Bod 2 : Organizačné otázky – informácie 

 

Predseda predložil na prejednanie: 

 

- Predložil výboru na prerokovanie žiadosť o finančnú podporu pre členov Ing. Miroslava 

Kosmela, Mgr. Leonarda Vajduláka a Mgr. Jozefa Púčika, ktorí boli nominovaný na 

Majstrovstvá Sveta v LRU-Feeder.  

Za: 0     Proti: 5         Zdržal sa: 2 

- Predložil výboru na prerokovanie žiadosť o dodatočné zaplatenie členského príspevku pre 

člena Jakuba Valeka. 

Za: 6     Proti: 1        Zdržal sa : 0 

- Dal výboru za úlohu pozvať na najbližší výbor predsedu disciplinárnej komisie Dušana 

Medzihradského. 

- Predniesol výboru o plánovanom odchyte vybraných druhov rýb s určenou hmotnosťou na 

účely odobrania vzoriek pre Regionálnu veterinárnu a potravinovú správu Dolný Kubín, 

z podozrenia výskytu ťažkých kovov v svalovine rýb. 
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- Predniesol uznesenie z výročnej členskej schôdze a úlohy, ktoré treba splniť. 

1. Umožnenie predaja povolenia na rybolov aj tým členom, ktorý odovzdali vyplnený  

záznam o úlovkoch po zákonom stanovenom termíne 15.1. s podmienkou, že takýto člen 

prispeje dobrovoľným príspevkom na zarybnenie vo výške 20€. 

2. Zverejnenie dôležitých informácií pre členov, napríklad aktuálny stav majetku 

organizácie, hospodárenie, teda príjmy a výdaje organizácie, počet odpracovaných 

brigádnických hodín atď, a to pridaním na internetovú stránku organizácie, rovnako ako 

aj  do budúcoročného spravodaja. 

3. Zverejniť informácie ohľadom podporného fondu a tieto uverejniť na stránke 

organizácie. Zároveň zmeniť názov podporný fond na mimoriadny príspevok. 

4. Okrem hospodársky významných rýb sa venovať aj klesajúcej populácii sprievodnej 

ryby, či už vytvorením miest na neres alebo zarybnením kaprových revírov týmito 

druhmi. 

5. Zlepšiť prístup k odtokovej rúre umiestnenej pod dreveným vyhliadkovým mólom pre 

zabezpečenie jednoduchšej údržby. Úlohu preberá predseda. 

6. Zlepšiť komunikáciu s vlastníkmi pozemkov nachádzajúcimi sa pod Kypou (prístupová 

cesta na revír 3-4170-1) ohľadom údržby prístupovej cesty. 

7. Venovať sa revitalizácií prítokov na revíri 3-2621-1 OR Istebné CHaP, z dôvodu 

usádzania nadmerného množstva sedimentu. 

 

Bod 3. : Príprava kaprových pretekov Orava Carp Cup 2024 

 

- Hosť Ing. Martin Okoličání bol výborom poverený organizovať kaprové preteky Orava Carp 

Cup 2024, ktoré sa uskutočnia 28.8-1.9.2024 na revíri 3-2621-1. P. Okoličáni predniesol 

výboru návrh propozícii na tieto preteky. Výbor žiada doplniť do propozícii, aby pretekári 

používali šokový vlasec min. 0,50mm. Výbor si vyžiadal čas na podrobnejšie preštudovanie 

propozícii a zvyšok pripomienok môže výbor doplniť najneskôr do stredy 08.05.2024. 

Za: 7     Proti: 0        Zdržal sa : 0 

 

Bod 4.Rôzne : 

 

Predseda MO: 

 

- Predniesol výboru informácie o aktuálnej finančnej situácii v našej MO a zrekapituloval 

výdaje pre organizáciu za rok 2023 a za obdobie do mája 2024.  

- Informoval o prekročení finančného limitu na vedenie krúžkov pre rok 2023. 

- Žiada o vyčlenenie financií pre rybársku stráž, chod organizácie, domáce súťaže a finančnú 

rezervu na skúpu a prenájom pozemkov na párnických jazerách.   

- Žiada o vyrovnanie dlhu bývalého predsedu, za hlavátkové povolenky v počte 3 ks za cezónu 

2023. 

- Informoval o stretnutí s hlavným ichtyológom za Radu SRZ, Ing. Dušanom Hajnukom, 

ohľadom kolísania rieky Oravy. Ďalej bol predložený návrh zarybnenia mimoriadnou 

násadou lipňa tymianového z Rady SRZ. 

- Na podnet hlavného ichtyológia sa odporúča znížiť u všetkých druhov jalcov zdvihnutú 

mieru podľa miestneho poriadku MO Dolný Kubín, na zákonom stanovenú mieru.   

Za: 4     Proti: 1        Zdržal sa : 1 

- Navrhol stretnutie so spoločnosťou Syrex Zázrivá, z dôvodu dohody o platení odškodného 

za vypúšťanie odpadových vôd z mliekarenského podniku do revíru 3-6130-4 Zázrivka.  
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Vedúci odboru čistoty vôd: 

 

- Informoval o 2% z dane, v tomto roku bol veľmi malý záujem a výbor MO to začal riešiť 

s omeškaním. Apeloval na lepšiu prípravu pre budúci rok. 

 

Vedúci odboru práce s mládežou a brigádnickej činnosti: 

 

- Informoval o priebehu detských plaváčkových pretekoch, kt. sa uskutočnili 01.05.2024 na 

revíri 3-4170-1 Štrk. Párnica jazero č. 1 a 2 pre deti krúžkov našej MO. Poďakoval 

sponzorom za vecné ceny. 

- Informoval o plánovaných  detských pretekoch Detská Nonstopka. 

- Navrhol zrušenie muškárskeho preteku Oravský Potočník na revíri 3-6130-4 Zázrivka, 

z dôvodu nedostatku financií. Bude sa prejedávať či si pretek nezorganizuje sekcia LRU 

Mucha. 

- Informoval o možnej účasti družstva MO Dolný Kubín (detí z krúžkov), na prestížnom 

celoslovenskom detskom preteku Zlatý Blyskáč, kt. sa uskutoční v Kysuckom Novom 

Meste.  

- Informoval o brigáde na párnických jazerách – čistenie prístupových ciest na jazerá 

(vykášanie drevín a vegetácie). 

- Informoval o plánovanej brigáde na párnických jazerách (kosenie trávy). 

 

Vedúci športovej činnosti: 

 

- Informoval o plánovaných pretekoch dvojíc, kt. sa uskutočnia 08.05.2024 na revíri Štrk. 

Párnica 3-4170-1. 

- Informoval o podanej žiadosti o dotáciu od Mesta Dolný Kubín, pre deti z krúžkov 

a športovú činnosť.  

- Informoval MO o plánovanom spustení programu pre budúcoročný predaj povolení, 

online evidencii členov a o možnostiach elektronizácie MO. 

 

Predseda kontrolnej komisie: 

 

- Navrhol stretnutie so zástupcami rybochovných stredísk (Vyšný Kubín a Párnica),         

kt. odoberajú vodu z našich revírov. Predmetom stretnutia bude rokovanie 

o kompenzácii za odber vody.  

 

Hospodár: 

 

- Informoval o násade 100kg hlavátky podunajskej do revírov Orava č. 1a a Orava č.1c. 

- Informoval o násade kapra a štuky do revírov Štrk. Párnica a OR Istebné. 

- Informoval o násade pstruha dúhového do revíru Štrk. Párnica. 

- Informoval o násade pstruha potočného pp1 do pstruhových revírov.  

- Informoval o možnosti zarybnenia revírov Štrk. Párnica a OR Istebné ostatnými druhmi 

rýb.  

- Informoval o plánovanej násade amura bieleho na revíry Štrk. Párnica a OR Istebné. 

- Oboznámil výbor o akciách rybárskej stráže spoločne s policajným zborom na zahájení 

pstruhovej sezóny. Spoločné kontroly rybárskej stráže a policajného zboru sú 

naplánované počas celej rybárskej sezóny na všetkých revíroch našej MO vo vybraných 

termínoch. 
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- Za vyčlenené financie pre rybársku stráž navrhol nákup jednotného oblečenia, písacích 

potrieb a slzných sprejov pre najaktívnejších členov rybárskej stráže za rok 2023. 

 

Výbor schvaľuje : 

 

- Žiadosť o dodatočné zaplatenie členského príspevku pre člena Jakuba Valeka. 

- Poveriť organizovaním preteku Orava Carp Cup 2024 Ing. Martina Okoličániho. 

- Propozície na Orva Carp Cup 2024 s doloženými pripomienkami výboru MO. 

- Znížiť minimálnu mieru podľa miestneho poriadku MO Dolný Kubín u všetkých 

druhov jalcov, na zákonom stanovenú mieru. 

 

Výbor neschvaľuje : 

 

- Žiadosť o finančnú podporu pre členov Ing. Miroslava Kosmela, Mgr. Leonarda 

Vajduláka a Mgr. Jozefa Púčika, ktorí boli nominovaný na Majstrovstvá Sveta v LRU-

Feeder.  

 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda MO SRZ Dolný Kubín poďakoval prítomným 

za účasť a zasadnutie výboru ukončil. 

 

Zapísal a za správnosť zápisu zodpovedá tajomník MO Ing. Marek Mäsiar. 

 

Overil: p. Ján Flajs 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

X
Ing. Marek Mäsiar

Tajomník MO SRZ Dolný Kubín

 

X
Andrej Benka

Predseda MO SRZ Dolný Kubín

 


